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PROCES VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 30 mai 2023 a 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Secretar general: Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 252 /2023 a primarului oraşului 

Copşa Mică. Constat că sunt prezenţi 15 consilieri din 15, deci şedinţa este statutară. Publicitatea 

şedinţei s-a făcut prin afişare la sediul Primăriei oraşului Copşa Mică şi prin postare pe pagina de 

internet. Supun spre aprobare procesul verbal al şedinţei ordinare din 25 aprilie 2023. Procesul 

verbal este aprobat  cu unanimitate de voturi. Proiectele de hotărâri sunt însoţite de avizul comisiilor 

de specialitate. Dl Butuc Titi propune diverse. 

 Se supune la vot ordinea de zi. Ordinea de zi este votată cu unanimitate de voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local şi a listei obiectivelor de investiţii pe 

anul 2023 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale aparatului de 

specialitate al primarului şi ale serviciilor publice înfiinţate şi organizate prin hotărâri ale 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Mátéfi Rezső: Eu nu sunt de acord cu postul de şofer, la cine s-a dat postul de şofer de la Clubul 

Sportiv, la Cristi Domşa. Am spus şi în şedinţa trecută, aducem şofer, îl plătim cu ziua şi lui îi dăm 

încă o jumate de normă în plus. Nu mi se pare corect şi normal aşa ceva. Deci dacă el nu e în stare 

să îşi termine programul, are mult de lucru, îi mai dăm o jumate de normă în plus? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu i-am dat o jumătate de normă în plus, a câştigat-o prin concurs. 

Concurs de care era nevoie, pentru că era vorba de weekend-uri şi Cristi Domşa îşi face treaba în 

primărie de şofer şi manager de transport. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu îşi face treaba, odată ce trebuie să aducem noi şofer. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu e şofer, e tractorist. 

Dl Mátéfi Rezső: Tractorist, păi e tot şofer. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Am înţeles, sunt două chestii diferite.               

Dl Mátéfi Rezső: Sau are studii prea multe, prea înalte să se pună pe tractor. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Dumneavoastră aveţi ceva personal cu Cristi. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu am nimic personal, dar nu îl văd nici pe autobuz, nici pe altă maşină, dar el 

este şofer şi  îi dăm încă o jumate de normă şi trebuie să aducem tractorist. 

Dl Munteanu Vasile: Eu când am fost şofer am condus şi microbuzul, am condus şi platforma, am 

condus şi tractorul. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi Cristi Domşa conduce telefonul, dacă vreţi eu îl filmez, nu mi frică că mă dă în 

judecată.  

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: E funcţionar public, îl puteţi filma oricând. 

Dl Mátéfi Rezső: Odată ce nu e pe autobuz, nu e pe tractor, nu e pe platformă, unde e? Şi trebuie să 

aducem tractorist. Unde e el în timpul ăla? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Are opt ore de lucru exact ca oricare funcţionar din primărie. 

Dl Mátéfi Rezső: Dar ce face? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Îşi îndeplineşte sarcinile de serviciu. 

Dl Mátéfi Rezső: Este şofer angajat, nu? Sau ce este? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Este coordonatorul serviciului de transport. 

Dl Mátéfi Rezső: Cu doi şoferi, el şi celălat de pe autobuz şi celălat zilier. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Da, unul trebuie să fie manager de transport, altfel nu primim 

licenţă de transport. Haideţi să revenim, vorbim de organigramă şi statul de funcţii, nu are nici o 

legătură cu ce povestim acum. 

Dl Munteanu Vasile: În organigramă intră şi postul acesta. 
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Dl Comiza Cornel: Nu am înţeles un singur lucru, dacă nu era Cristi Domşa şi se numea altfel? 

Dl Mátéfi Rezső: Nu era nicio  problemă. Cristi Domşa este funcţionar public sau contractual? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Cred că e contractual. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 11 voturi pentru, 3 voturi 

împotrivă (dl Secelean Nicolae, dl Mátéfi Rezső, dl Munteanu Vasile) şi 1 abţinere (dl Pop 

Florentin) 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a unui imobil, teren în 

suprafaţă de 344 m.p., înscris în C.F. nr.102856 Copşa Mică, aflat în domeniul privat al 

oraşului Copşa Mică 

 

Dl Mátéfi Rezső: Unde e? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Este un teren situat între grădiniţă şi fosta cantină de la Sometra, 

acum fabrica SN Deco. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru investiţia ”Reabilitare moderată a clădirilor publice - Clădire Administrativă” 

 

Dl Mátéfi Rezső: Se pune amporă la grădiniţa şi şcoala din Copşa sat? 

Dl Secretar general: Se pune dacă este prevăzut în proiect. 

Dl Mátéfi Rezső: Da, dar acolo sunt făcute lucrări. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Conform studiului făcut de un specialist, trebuie schimbat, numai 

aşa primim bani, dacă izolăm clădirea conform standardelor. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru investiţia “Renovare moderată Cămin Cultural, Şoseaua Mediaşului, nr.121” 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru investiţia “ Reabilitare moderată a clădirilor publice - Clădire Grădiniţa nr.1” 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru investiţia “ Reabilitare moderată a clădirilor publice - Clădire Primărie” 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr.69/2022 privind implementarea 

proiectului “Construirea de insuleecologice digitalizate în oraşul Copşa Mică, judeţul Sibiu” 

în cadrul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă al României, în cadrul apelului de 

proiecte cu titlul PNRR/2022/C3/S/I.1B.  COMPONENTA 3 – MANAGEMENTUL 

DEŞEURILOR, Investiţia I1- Dezvoltarea, modernizarea şi completarea sistemelor de 

management integrat al deşeurilor municipale la nivel de judeţ sau la nivel de oraşe/comune. 

Subinvestiţia I.1B- Construirea de insule ecologice digitalizate 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 
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9. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru investiţia “ Reabilitare moderată infrastructură şcolară din UAT Copşa Mică” 

  

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea delegării dreptului de a depune cererea de 

finanţare în cadrul PNRR-Componenta 15-microbuze electrice pentru elevi 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

11. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinta pentru luna  iunie 2023 

 

Dna Beniky Camelia:  Propun preşedinte de şedinţă pe domnul Butuc Titi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

DIVERSE 

 

Dl Butuc Titi Nicu: La noi nu mai vin cosaşii? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: S-a început pe drumul de la izvor, s-a ajuns acum pe la Picnic, se 

apucă în spate la P10 şi apoi vin la P18. 

Dl Butuc Titi Nicu: Dar se face? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Da. Drumul din spate e în proiect pe PNRR, deocamdată e în stand-

by, avem aprobată finanţarea, aşteptăm să semnăm contractul de finanţare, avem o colaborare bună 

cu A.T.M. –ul să corelăm branşamentele cu asfaltările. 

Dl Mátéfi Rezső: O cositoare puteţi să îmi daţi şi mie să tai iarba de pe stradă, de la noi? Nu de alta 

dar astupă deja gardurile. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Sunt băieţi în cartier, de mâine încep de la Lupşa. 

Dl Mátéfi Rezső: Acolo pe strada mea. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Am înţeles, mă ocup, facem. 

Dl Munteanu Vasile: Eu vreau să propun, colegii care vor, să mergem la şcoala generală, să 

verifiăm lucrările care au început, în Târnăvioara. Cine vrea dintre dumneavoastră, nu sunteţi 

obligaţi, vreau să mă duc neaparat, să vorbim şi cu directoarea, să vedem cum s-a lucrat. 

Dl Mátéfi Rezső: Directoarea nu are treabă, nu ea finanţează. 

Dl Munteanu Vasile: Să îi cerem voie, să mergem legal. 

Dl Mátéfi Rezső: Primăria trebuie să vină. 

Dl Munteanu Vasile: Şi în Târnăvioara, dacă pănă la cimitirul din Târnăvioara mai erau 80 m pănă 

la poartă, să se asfalteze, nu se poate, trotuarul din faţa bisericii, nu se face. Noi am votat pentru 

balustradă, nu am comentat nimic. 

Dl Mátéfi Rezső: Destul de rău. Ăia 30 mii care s-au dus de pe balustrăzi, puteau să facă la voi în 

Proştiţa. 

Dl Munteanu Vasile: Eu vă rog, cine vrea să participe şi să mergem să vedeţi ce rigole au pus pe 

strada mea, când vine apa toată la mine în curte o bagă. 

Dl Mátéfi Rezső: Aşa e şi la noi. 

Dl Munteanu Vasile: Eu o să fac plângere pentru că s-au votat nişte bani. Canalizarea nu o pot 

folosi. Toată lumea e nemulţumită. 

Dl Mátéfi Rezső: Asta trebuie să facă, în primul rând cei care primesc bani pentru aşa ceva şi dacă 

nu trebuie făcută plângere. 

Dl Munteanu Vasile: Da, eu o să fac plângere la Alba, la PNRR, să vadă la faţa locului, că eu nu 

sunt mulţumit. 

Dl Mátéfi Rezső: Culmea, primăria este mulţumită. 

Dl Comiza Cornel: Dar nu ai vorbit cu Adi Deaconu? 

Dl Munteanu Vasile: A zis că aşa e proiectul. 
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Dna Benicky Camelia: Declar şedinţa închisă. 

 

 

 

 

 Preşedinte de şedinţă                                  Secretar general 

 Benicky Camelia                                               Şerban Dorin 

 

 


